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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de staatssecretaris voor Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over de invoer van bont en uitvoering van de 
motie over verplichte etikettering (ingezonden 28 januari 2011). 

Vraag 1
Kan de regering, nu gebleken is dat maar liefst 93% van de mensen een label 
wenst om te weten of de bontkraag van de jas die ze kopen echt is of nep, 
uiteenzetten wat zij de afgelopen periode heeft ondernomen om te zorgen dat 
deze mensen snel helderheid krijgen?1 

Vraag 2
Waarom is de aangenomen motie Gerkens (Kamerstuk 30 826, nr. 19) over 
etikettering van bont nog steeds niet uitgevoerd?2 

Bent u bereid om de druk op te voeren in Brussel zodat die verplichte 
labeling van bont in jassen er nu komt? 

Vraag 4
Hoeveel bont komt jaarlijks Nederland binnen? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat hier geen illegaal bont bij zit van bijvoorbeeld 
ijsberen, zeehonden of katten? 

Vraag 6
Kunt u toelichten op welke wijze en hoe intensief hierop is gecontroleerd het 
afgelopen jaar en hoeveel overtredingen zijn geconstateerd? 

Vraag 7
Hoe effectief is controle op bont naar het oordeel van de Voedsel en 
Warenautoriteit?

1 Radar, 24 januari 2011.
2 Motie 30 826 nr. 19.
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